
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej 

W  dniu 29 października  2008 r.

SE-PO. 0063-2-9/08

Obecni : 

1. Grażyna Strączek -Przewodnicząca – obecna
2. Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
3. Marcin Musiał- obecny
4. Jolanta Moćko- obecna
5. Wiesław Konderak- obecny
6. Andrzej Świątek- obecny
7. Władysław Oczkowicz- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula  Polak-Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Marek Mrozowski-  Burmistrz  Miasta,  Małgorzata  Jastrząb- 
Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Zofia  Gajdzik-  Kierownik  Wydziału  Rozwoju 
Miasta i Inżynierii Miejskiej.

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Przedstawienie informacji o wielkości zaciągniętych kredytów i stopnia ich wykorzystania 
na zadania wynikające z WPI- stan na 30.09.2008r.

2. Skutki finansowe wynikające z opłaty adiacenckiej i opłaty planistycznej.
3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Rozpoczniemy od omówienia  informacji  o  wielkości  zaciągniętych  kredytów i  stopnia  ich  
wykorzystania na zadania wynikające z WPI- stan na 30.09.2008r.

- Otwieram dyskusję.

Dyskusja nt:  informacji  o wielkości  zaciągniętych kredytów i  stopnia ich wykorzystania na 
zadania wynikające z WPI – stan na 30.09.2008r.



W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
2. Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
3. Marcin Musiał - Członek Komisji
4. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji
5. Andrzej Świątek - Członek Komisji

Radny Andrzej Świątek apelował o zachowanie pełnej ostrożności przy przyjmowaniu zadań  
inwestycyjnych na przyszły rok.    
   

Komisja nie zgłosiła wniosków.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto z państwa jest za przyjęciem przedstawionej informacji?

GŁOSOWANIE ( bez J. Moćko)

5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że informacja  o wielkości zaciągniętych kredytów i stopnia ich 
wykorzystania na zadania wynikające z WPI- stan na 30.09.2008r. została  pozytywnie 
zaopiniowana przez Komisję.

Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiału dot. opłat adiacenckich. 

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia materiał przedłożony radnym.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Otwieram dyskusję.

Dyskusja nt: Skutków finansowych wynikających z opłaty adiacenckiej.

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji
2. Jolanta Moćko - Członek Komisji
3. Andrzej Świątek - Członek Komisji



4. Wiesław  Konderak - Członek Komisji
5. Ireneusz Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
6. Władysław Oczkowicz - Członek Komisji
7. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiału dot. opłat planistycznych. 

Zofia Gajdzik                     -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Omawia materiał przedłożony radnym.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Otwieram dyskusję.

Dyskusja nt: Skutków finansowych wynikających z opłaty planistycznej.

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - Członek Komisji
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
3. Władysław Oczkowicz - Członek Komisji
4. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji
5. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
6. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
7. Ireneusz Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji

Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Zamykam dyskusję.
- Przechodzimy do przegłosowania przedłożonego materiału. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez M. Musiała, W. Oczkowicza)

4 za
0 przeciw
1 wstrzymujący się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  informacja  nt:  skutków  finansowych wynikających  z  opłaty 
adiacenckiej i opłaty planistycznej została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję.



Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych.  
- Czy są pytania?

 Radny Andrzej Świątek zgłosił uwagi do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 
zmian Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź.

Odpowiedzi udzieliła Zofia Gajdzik- Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej.

Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Urszula Polak- Wałek                    -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Otwieram dyskusję.

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - Członek Komisji
2. Jolanta Moćko - Członek Komisji
3. Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do przegłosowania projektu uchwały?, kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez M. Musiała)

5 za
0 przeciw
1 wstrzymujący się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 
rok został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.



Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów.
- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały?

GŁOSOWANIE ( bez M. Musiała)

5 za
0 przeciw
1 wstrzymujący się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na 
terenie miasta Czeladź.

- Czy są pytania?, jeśli nie ma kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały?

GŁOSOWANIE ( bez M. Musiała)

5 za
1 przeciw
0 wstrzymujących się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  dziennych 
stawek  opłaty  targowej  na  terenie  miasta  Czeladź został  pozytywnie  zaopiniowany 
przez Komisję.

Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Następny  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  rocznych  stawek  podatku  od  
nieruchomości.

Ireneusz Gawroński                      -                             Zastępca Przewodniczącej Komisji  

- Proponuję zmniejszyć stawkę podatku od nieruchomości z kwoty 0,60 zł na kwotę 0,59 zł

Andrzej Świątek                            -                             Członek Komisji  

- Uważam, że podwyżka proponowana na rok 2009 jest nieuzasadniona.

Radny Andrzej Świątek zgłosił wniosek o następującej treści:



Wnoszę  o  pozostawienie  stawek  od  nieruchomości  na  rok  2009  na  poziomie  stawek  od 
nieruchomości obowiązujących w 2008 roku.

Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za wnioskiem zgłoszonym przez radnego Świątka?

GŁOSOWANIE ( bez M. Musiała, W. Oczkowicza)

1 za
3 przeciw
1 wstrzymujących się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został odrzucony przez Komisję.

Radny Ireneusz Gawroński zgłosił wniosek o następującej treści:

Wnioskuję  o  zmianę w pkt  1§  1  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  rocznych stawek 
podatku od nieruchomości – zamiast kwoty 0,60 zł proponuję kwotę 0,59zł.

Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za wnioskiem zgłoszonym przez radnego Gawrońskiego?

GŁOSOWANIE ( bez M. Musiała, W. Oczkowicza)

4 za
1 przeciw
0 wstrzymujących się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Poddaje pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  ustalenia wysokości rocznych stawek  
podatku od nieruchomości. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez M. Musiała, W. Oczkowicza)

4 za
1 przeciw
0 wstrzymujących się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  rocznych 
stawek podatku od nieruchomości został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.



Grażyna Strączek                         -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt  uchwały  w sprawie  określenia  górnych stawek opłat  za usługi  odbierania  
odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz  opróżniania  zbiorników  
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta Czeladź.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Otwieram dyskusję.

Dyskusja  nt:  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  za  usługi  
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie miasta Czeladź.

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - Członek Komisji
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji
4. Ireneusz Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
5. Wiesław Konderak - Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały?

GŁOSOWANIE ( bez M. Musiała, W. Oczkowicza, J. Moćko)

3 za
0 przeciw
1 wstrzymujący się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za 
usługi  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
miasta Czeladź został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia „Strategii Rozwoju Miasta - Stare Miasto.”

Dyskusja nt: „Strategii Rozwoju Miasta - Stare Miasto.”



W dyskusji udział wzięli:

1. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
2. Ireneusz Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
3. Andrzej Świątek - Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie materiału. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez M. Musiała, A. Świątka, J. Moćko)

4 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się

Przewodnicząca stwierdziła, że   „Strategii Rozwoju Miasta - Stare Miasto” został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia „Strategii Rozwoju Miasta - Saturn.”

Władysław Oczkowicz                -               Członek Komisji  

- Komisja Rozwoju pozytywnie zaopiniowała Program.

Andrzej Świątek              -               Członek Komisji  

- Nie wypowiadam się w sprawie Programu- Saturn ponieważ Pani Przewodnicząca Komisji 
Grażyna Strączek uniemożliwia mi swobodną wypowiedź 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Jeśli nie ma pytań, uwag, przechodzimy do przegłosowania materiału. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez M. Musiała, A. Świątka, J. Moćko) 
Radny  A.  Świątek  oświadczył,  iż  nie  bierze  udziału  w  głosowaniu  ponieważ  Pani  
Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek uniemożliwia mu swobodna wypowiedź.

4 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że   „Strategii  Rozwoju  Miasta  -  Saturn” został  pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję.



Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały  w sprawie utworzenia Muzeum Saturn.

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie  utworzenia Muzeum Saturn.

W dyskusji udział wzięli:

1. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
2. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji
3. Ireneusz Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
4. Andrzej Świątek - Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Zamykam  dyskusję.  Przechodzimy  do  przegłosowania  projektu  uchwały  w  sprawie 
utworzenia Muzeum Saturn. Kto jest za?

GŁOSOWANIE ( bez M. Musiała, W. Oczkowicza, J. Moćko)

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie  utworzenia Muzeum Saturn  został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia spraw bieżących.
- Proszę o przygotowanie na grudzień propozycji planu pracy Komisji na 2009 rok.
- Wnoszę  o  wykluczenie  radnego  Andrzeja  Świątka  z  członkostwa  w  Komisji  Finansowo-

Budżetowej z dniem 1.01.2009r. Proszę o przekazanie wniosku do Komisji Regulaminowo- 
Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych celem rozpatrzenia.

Radny  Andrzej  Świątek  zgłosił  uwagi  do  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr 
XXII/188/2007 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 13 sierpnia 2007 r. w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego miasta  Czeladź – 
„Północna część dzielnicy Nowe Piaski”.

Odpowiedzi udzieli Marek Mrozowski- Burmistrz Miasta.



Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek-Słabikowska
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